



Information Station—Truly Outstanding Friendly Service

“Excuse me, where can we taste great food?” “Excuse me, what are the specialty products of this region?” If you have any question during your journey in Taiwan, come to the Information Station and say “Excuse me~” You may be pleasantly surprised!

In order to help independent travelers have their question answered via friendly, Taiwanese-style service, the Taiwan Tourism Bureau has collaborates with friendly stores and service providers throughout Taiwan to establish “Information Stations” that help visitors in Taiwan.

You can spot an “Information Station” by its yellow, round “Information Station” sign with black letters. Besides wall maps and friendly travel information services, the station also has a Wi-Fi hotspots and QR codes that guide visitors to a variety of cloud-based travel services.

Information Stations add “local characteristics” and “hospitality” to your journey. The aim is to create moving experiences that will encourage visitors to come back time after time, so that they can continue to enjoy the beauty of Taiwan and the warm hospitality of her people.

Come on, don't be shy; everyone is invited to make inquiries at the “Information Station”!

24HR toll-free travel information hotline: 0800-011765



借問站 友善服務真正讚

「借問一下，哪裡有好吃的？」、「借問一下，這裡的特產是什麼？」。在旅行臺灣的旅途中有任何問題，來到借問站輕鬆的「借問一下……」，就會有讓人讚不絕口的驚喜！

為了以「歡喜相借問」的臺式熱情服務，協助自由行旅客解決疑難雜症，交通部觀光局特別與全臺友善店家與服務單位合作設立「借問站」，讓遊客輕鬆暢遊臺灣。

來到「借問站」的門口，您會看見黃底黑字的圓形「借問站」招牌，借問站裡除了有地圖資訊看板與友善的旅遊諮詢服務外，並設有WiFi熱點與QR code引導至雲端提供各項旅遊服務。

「借問站」讓您的旅遊過程融入了「在地」與「人情味」，就是想為旅人創造一遊再遊、一「遊」未盡的感動體驗，可看見臺灣之美，也感受熱情臺灣。請大家「免拍謝」，快去借問一下！。

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 ☎ 0800-011765



人生地不熟・一問解千愁

New Information Stations—Enjoy friendly experiences



周邊地區旅遊諮詢服務



高屏i-center旅遊服務體系

高鐵左營站旅遊服務中心	高雄市左營區高鐵路105號(3號出口)	07-8629110
高雄火車站旅遊服務中心	高雄市三民區建國二路318號	07-2362710
屏東火車站旅遊服務中心	屏東縣屏東市公勇路62號	08-7517621
恆春轉運站旅遊服務中心	屏東縣恆春鎮中正路30號	08-8881542
新威遊客中心	高雄市六龜區新威里新威171號	07-6871234
茂林遊客中心	高雄市茂林區茂林巷7-7號	07-6801111
禮納里遊客中心	屏東縣瑪家鄉瑪家村和平路一段63號	08-7997245
大鵬灣遊客中心	屏東縣東港鎮大潭路169號	08-8338100
琉球管理站暨遊客中心	屏東縣琉球鄉民族路20-1號	08-8614615

Kaohsiung, Pingtung, Penghu i-service Travel Service System

High Speed Rail Zuoying Station Tourist Service Center	No.105, Gaotie Rd., Zuoying Dist., Kaohsiung City	07-8629110
Kaohsiung Railway Station Tourist Service Center	No.318, Jianguo 2nd Rd., Sanmin Dist., Kaohsiung City	07-2362710
Pingtung Railway Station Tourist Service Center	No.62, Gongyong Rd., Pingtung City, Pingtung County	08-7517621
Hengchun Transfer Station Tourist Service Center	No.30, Zhongzheng Rd., Hengchun Township, Pingtung County	08-8881542
Maolin Visitor Center	No. 7-7, Maolin Ln., Maolin Dist., Kaohsiung City	07-6801111
Xinwei Visitor Center	No.171, Xinwei, Liugui Dist., Kaohsiung City	07-6871234
Rinari Visitor Center	No. 63, Hoping Road, Sec. 1, Majia Village, Majia Township, Pingtung County	08-7997245
Dapeng Bay Visitor Center	No.169, Dapeng Rd., Donggang Township, Pingtung County	08-8338100
Little Liuqiu Visitor Centers	No.20-1, Minzu Rd., Liuqiu Township, Pingtung County	08-8614615

24 小時免付費旅遊諮詢服務熱線 ☎ 0800-011765



借問站資訊



台灣魯凱族產業發展協會

禮納里一好茶部落，是為當時莫拉克風災受災居民所建置的永久屋家園。有台灣普羅旺斯的別名，有一群年輕人回到部落投入產業重生的工作，以陪伴老人、培育部落人才、延續文化產業的方式，發展出多元、創新的產業及就業機會，吸引喜歡漫遊、體驗原住民文化的國內外旅人到訪。

部落可預約體驗接待家庭生活、會議展場空間、餐飲服務、原味 DIY、皇室祈福及部落文化導覽行程。

Taiwan Rukai Industry Development Association

Rinari, a tea favorite aboriginal tribe of Taiwan, is the permanent settlement for the victims of the Typhoon Moroak. This place is known as the Provence in Taiwan by a group of young people returning to the tribe for rejuvenation of the industry. Their purpose is to keep the elderly company, educate the people of the tribe and carry on the tribe culture and heritage to develop a diversified and innovative industry and employment opportunity. These will help to attract tourists from Taiwan and other foreign countries to experience the culture of the aboriginal people.

Appointment could be made for proper arrangement of family living style reception, conference space, food and beverage services, exotic DIY, the blessing of the royal family, and the touring of tribe culture.



台灣好行・台灣觀巴

台灣好行 輕鬆出遊好方式

「台灣好行（景點接駁公車）」服務將旅客從景點附近的臺鐵、高鐵等交通場站接送至主要觀光景點，是想自行規劃行程又不想開車或跟團的旅客，節能減碳與輕鬆出遊的好方式。

Taiwan Tourist Shuttle – The Easy Way to Travel

The “Taiwan Tourist Shuttle” is a bus service designed exclusively to help travelers, both local and foreign, get around Taiwan with the utmost convenience and economy. From Taiwan Railways train stations and High Speed Rail stations, the shuttle buses take travelers to nearby tourist attractions, covering all of the island's main scenic destinations. The Taiwan Tourist Shuttle is the easiest and most convenient way to travel for people who are without their own transportation and are not with a tour group. It not only allows them to plan their itineraries flexibly, but also resonates with the new tourism trend of energy conservation and carbon reduction.



台灣觀巴 深度體驗悠遊臺灣之美

「台灣觀巴」集全臺灣各大景點，規劃多種精采套裝行程，悠遊臺灣特色風光、體驗在地文化，發現臺灣無限魅力！「台灣觀巴」可直接至飯店、機場及車站迎送旅客並提供全程交通、導覽解說、旅遊保險及低成行人數等貼心服務，讓您輕鬆體驗低碳小旅行。

Taiwan Tour Bus—In depth Appreciation of Taiwan's Splendors

The Taiwan Tour Bus covers major tourist destinations in Taiwan with a variety of dazzling travel itineraries, allowing you to travel the beautiful island of Formosa with ease and discover her infinite appeal! The Taiwan Tour Bus offers convenient, comfortable and friendly guided tours to a variety of top tourist destinations, with pick-up and drop-off at your hotel, airport, or rail station. Other thoughtful services such as travel insurance allow you to enjoy your sightseeing journey effortlessly and comfortably.





台灣魯凱族產業發展協會

地址：屏東縣霧台鄉好茶村古茶柏安街 17 巷 5 號
電話：08-7997198、0925-043288
營業時間：09:00~17:00 (每週一公休)
禮納里一好茶部落，是為當時莫拉克風災受災居民所建置的永久屋家園，有台灣普羅旺斯的別名，有一群年輕人回到部落投入產業重生的工作，以陪伴老人、培育部落人才、延續文化產業的方式，發展出多元、創新的產業及就業機會，吸引喜歡漫遊、體驗原住民文化的國內外旅人到訪。
部落可預約體驗接待家庭生活、會議展場空間、餐飲服務、原味DIY、皇室祈福及部落文化導覽行程。

Taiwan Rukai Industry Development Association
Address: No.5, Ln. 17, Guchabo' an St., Wutai Township, Pingtung County 902, Taiwan (R.O.C.)
Telephone: 08-7997198、0925-043288
Business Hours: 09:00~17:00 (Closed on Mondays)

Rinari, a tea favorite aboriginal tribe of Taiwan, is the permanent settlement for the victims of the Typhoon Moroak. This place is known as the Provence in Taiwan by a group of young people returning to the tribe for rejuvenation of the industry. Their purpose is to keep the elderly company, educate the people of the tribe and carry on the tribe culture and heritage to develop a diversified and innovative industry and employment opportunity. These will help to attract tourists from Taiwan and other foreign countries to experience the culture of the aboriginal people.
Appointment could be made for proper arrangement of family living style reception, conference space, food and beverage services, exotic DIY, the blessing of the royal family, and the touring of tribe culture.

鄰近資訊 Food / Accommodation / Places to go

- 台灣魯凱族產業發展協會**
屏東縣霧台鄉好茶村古茶柏安街 17 巷 5 號
08-7997198
09:00~17:00 每週一公休
Taiwan Rukai Industry Development Association
No. 5, Ln. 17, Guchaboan St., Haocha Village, Wutai Township, Pingtung County 08-7997198 09:00~17:00 Closed on Mondays
- 瑪家教會**
屏東縣瑪家鄉瑪家村瑪卡札亞街 2 號
08-7997070
09:00~17:00 每週一公休 (欲前往請事先來電洽詢)
Majia Kubav
No. 2, Makazhaya St., Majia Village, Majia Township, Pingtung County 08-7997070 09:00~17:00 Closed on Monday (Please call in advance for visits.)
- 嵐雲綠海咖啡輕食**
屏東縣瑪家鄉瑪家村瑪卡札亞街 11 巷 1 號
0912-132210
07:00~19:00
採預約制，欲前往請事先來電洽詢
La Tuvutjul Farm Café
No. 1, Ln. 11, Makazhaya St., Majia Village, Majia Township, Pingtung County 0912-132210 07:00~19:00. By reservation only; please call in advance to book.
- 得日賽工作室**
屏東縣霧台鄉好茶村和平路一段 35 巷 16 號
0912-197733
採預約制，欲前往請事先來電洽詢
Derisai Studio
No. 16, Ln. 35, Sec. 1, Heping Rd., Haocha Village, Wutai Township, Pingtung County 0912-197733 09:00~17:00. By reservation only; please call in advance to book.
- 卡瓦拉崗**
屏東縣霧台鄉好茶村古茶柏安街 13 巷 2 號
0928-709255
採預約制，欲前往請事先來電洽詢
Kavararan
No. 2, Ln. 13, Guchaboan St., Haocha Village, Wutai Township, Pingtung County 0928-709255 09:00~17:00. By reservation only; please call in advance to book.
- 伊那的廚房**
屏東縣霧台鄉好茶村古茶柏安街 18 巷 5 號
0937-686370
採預約制，欲前往請事先來電洽詢
Ina's Kitchen
No. 5, Ln. 18, Guchaboan St., Haocha Village, Wutai Township, Pingtung County 0937-686370 09:00~17:00. By reservation only; please call in advance to book.
來來月桃
屏東縣霧台鄉好茶村古茶柏安街 18 巷 3 號
08-7997205
採預約制，欲前往請事先來電洽詢
Lailai Yuetao
No. 3, Ln. 18, Guchaboan St., Haocha Village, Wutai Township, Pingtung County 08-7997205 09:00~17:00. By reservation only; please call in advance to book.
- 禮納里瑪家好山林咖啡工坊**
屏東縣瑪家鄉瑪家村瑪卡札亞街 23 巷 1 號
0937-478305
週五~日及連續假期 10:00~20:00 週一~週四公休
Rinari Majia Haoshanlin Café
No. 1, Ln. 23, Makazhaya St., Majia Village, Majia Township, Pingtung County 0937-478305 09:00~17:00. By reservation only; please call in advance to book.
- AKEME**
屏東縣霧台鄉好茶村古茶柏安街 17 巷 8 號
08-7997321
採預約制，欲前往請事先來電洽詢
AKEME
No. 8, Ln. 17, Guchaboan St., Haocha Village, Wutai Township, Pingtung County 08-7997321 09:00~17:00. By reservation only; please call in advance to book.
- 萊琳琉璃工坊**
屏東縣霧台鄉好茶村古茶柏安街 19 巷 18 號
0905-136610
採預約制，欲前往請事先來電洽詢
Molin Glass Workshop
No. 18, Ln. 19, Guchaboan St., Haocha Village, Wutai Township, Pingtung County 0905-136610 09:00~17:00. By reservation only; please call in advance to book.
- 瓜樂工作室**
屏東縣霧台鄉好茶村古茶柏安街 19 巷 13 號
0910-066054
採預約制，欲前往請事先來電洽詢
Guale Studio
No. 13, Ln. 19, Guchaboan St., Haocha Village, Wutai Township, Pingtung County 0910-066054 09:00~17:00. By reservation only; please call in advance to book.
- 魯灣灣 (Luluwan Food / Design)**
屏東縣霧台鄉好茶村古茶柏安街 17 巷 13 號
0972-060887
須於 1 日前預約，無菜單料理
Luluwan Food / Design
No. 13, Ln. 17, Guchaboan St., Haocha Village, Wutai Township, Pingtung County 0972-060887 09:00~17:00. Requires booking at least 1 day in advance; no-menu cuisine
- 法法樣工作坊**
屏東縣霧台鄉好茶村古茶柏安街 17 巷 12 號
0926-315788
採預約制，欲前往請事先來電洽詢
Va Va Yan
No. 12, Ln. 17, Guchaboan St., Haocha Village, Wutai Township, Pingtung County 0926-315788 09:00~17:00. By reservation only; please call in advance to book.
- 臺灣原住民文化園區**
屏東縣瑪家鄉北葉村風景 104 號
08-7991219
週一休園
週二~日 08:30~17:30
歌舞表演週二~五 10:30、15:00；國定假日 10:30、14:00、16:00
Taiwan Aboriginal Cultural Park
No. 104, Fengjing, Beiye Village, Majia Township, Pingtung County 08-7991219 08:30~17:30. Closed on Mondays. Opening hours Tuesday to Sunday 08:30~17:30. Performance: Tuesday to Friday 10:30, 15:00; public holidays 10:30, 14:00, 16:00

- 雷叔咖啡館**
屏東縣瑪家鄉北葉村風景 104 號
08-7991655
週二~日 07:00~22:00
週一公休 (連續假期除外)
Leishu Café
No. 104, Fengjing, Beiye Village, Majia Township, Pingtung County 08-7991655 07:00~22:00. Closed on Mondays (except for holidays and consecutive holidays.)
琉璃珠風情旅店
屏東縣瑪家鄉北葉村風景 104 號
08-7993111
餐廳週二~日 07:00~22:00，週一公休 (連續假期除外)
住宿全年無休 (欲前往可事先來電洽詢)
ATA Inn
No. 104, Fengjing, Beiye Village, Majia Township, Pingtung County 08-7993111 07:00~22:00, closed on Mondays. (Except for consecutive holidays.) Accommodation: Open all year round. (Please call in advance for visits.)
- 禮納里生活工坊**
屏東縣瑪家鄉瑪家村和平路一段 63 號
木石鐵雕 08-7997406
陶藝 08-7997407
金石皮雕 08-7997408
編織刺繡 08-7997409
全年無休 (欲前往可事先來電洽詢)
Rinari Life Workshop
No. 63, Sec. 1, Heping Rd., Majia Village, Majia Township, Pingtung County 08-7997406; pottery workshop 08-7997407; gold, stone and leather carving workshop 08-7997408; weaving and embroidery workshop 08-7997409. Open all year round (Please call in advance for visits)
- 達給藝術工作坊**
屏東縣三門鄉大社村和平路二段 17 巷 7 號
0919-188776
採預約制，欲前往請事先來電洽詢
Dagei Art Workshop
No. 7, Ln. 17, Sec. 2, Heping Rd., Dashe Village, Sandimen Township, Pingtung County 0919-188776 09:00~17:00. By reservation only; please call in advance to book

- KALULU 工作室**
屏東縣三門鄉大社村和平路二段 27 巷 7 號
0977-317505
採預約制，欲前往請事先來電洽詢
KALULU Studio
No. 7, Ln. 27, Sec. 2, Heping Rd., Dashe Village, Sandimen Township, Pingtung County 0977-317505 09:00~17:00. By reservation only; please call in advance to book.
- 大社牛肉麵**
屏東縣三門鄉大社村和平路二段 53 巷 16 號
0911-093027
週二~日 10:00~19:30
週一公休
Dashe Beef Noodles
No. 16, Ln. 53, Sec. 2, Heping Rd., Dashe Village, Sandimen Township, Pingtung County 0911-093027 10:00~19:30. Closed on Mondays.